
KOMENTAR

Začelo se je!
Pretekli mesec smo bili priča dvema do-

godkoma, ki sta vzbudila precej pozorno-
sti. Ceprav se sprva zdi, da nista kdove
kako povezana, pa vendarle označujeta dve
plati istega problema. V prvem primeru
gre za barakarsko naselje na Vrtnarski uli-
ci, ki je do tal pogorelo in s tem ponovno
postavilo v ospredje stališča 3. seje občin-
ske konference ZKS, ki je spregovorila o
neodgovorni kadrovski in stanovanjski po-
litiki v nekaterih delovnih organizacijah.
Drugi dogodek pa sodi med bolj vesele in
vzpodbudne — zasajena je prva lopata v
Draveljski gmajni, kjer so tri gradbena
podjetja začela graditi prvih 132 stanovanj
s sredstvi solidarnostnega sklada za grad-
njo najemnih stanovanj. S tem smo storili
velik korak, ki je za večino akcij najtežji
— prešli smo od besed, resolucij in sklepov
k dejanjem.

2e davno smo ugotovili, da stanovanj-
ska politika, kakršno smo vodili zadnja le-
ta, delavcu z najnižjimi dohodki praktično
zapira vse možnosti, da bi prišel do stano-
vanja. Še zlasti pa velja ta ugotovitev za
tiste naše občane, ki žive v barakah ob ro-
bu mesta (640 jih je v naši občini) — tem
ne bodo pomagali krediti in tudi varčeva-
nje jim ne pomeni jasnejše perspektive.
Prav zato se nam zdi, da sta opisana do-
godka precej povezana in da nam kljub
tragičnemu prizvoku prvega vendarle osta-
ne dovolj razlogov za optimizem.

Po programu stanovanjske gradnje, se-
stavnemu delu obširnega Programa 80, naj
bi do leta 1977 zgradili približno 4600 sta-
novanj, pri čemer bi imela seveda pred-
nost najemna stanovanja. Trenutno je v
Siški poleg omenjenih 640 »barakarjev« še
nekaj več kot 700 prijavljenih primerov
prosilcev stanovanj, ki trenutno žive v ne-
mogočih stanovanjskih razmerah in do se-
daj niso imeli možnosti, da bi svoje živ-
ljenjsko vprašanje rešili na kak drug na-
čin. Poleg tega pa moramo upoštevati tudi
dejstvo, da je Siška s 4-odstotnim letnim
prirastkom prebivalstva med prvimi v Slo-
veniji in da moramo spričo tega podatka
storiti prav vse, kar je v naši moči, da spre-
jeti program stanovanjske gradnje tudi
uresničimo. Sredstev iz solidarnostnega
sklada je zaenkrat dovolj, ko pa bo sprejet
predlog o povečanju prispevne stopnje za
stanovanjsko gradnjo na 8 odstotkov, bo
sklad še lažje zadihal. Zato je treba zago-
toviti, da bo na razpolago dovolj zemljišč,
ustrezno opremljenih in pripravljenih za
gradnjo, kar je seveda poleg pripravljeno-
sti gradbene operative glavni pogoj za do-
ber potek te pomembne akcije.
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